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§ 1  

Information 

Cheferna Martin Pietsch och Sven-Åke Alveving informerade om 

vilka åtgärder som vidtagits på gruppbostäder och servicebostäder 

utifrån resultatet i verksamhetsuppföljningen för 2017. Totalt handlar 

det om fem gruppbostäder, två servicebostäder och en daglig 

verksamhet. Martin Pietsch informerade också om de åtgärder som 

vidtagits i syfte att öka valdeltagandet bland LSS-brukare.  

 

Kim Winberg Cavallin, enhetschef på enheten för funktionsnedsatta 

och socialpsykiatri, informerade om insatsen ledsagning och om de 

nya riktlinjerna från juni 2018. Rådets ledamöter ställde frågor utifrån 

riktlinjerna. 

 

Tuula Kipinoinen Ericsson, ekonomichef, informerade om 

resultatenheter och ekonomiska resultatdispositioner.  
 

§ 2  

Fastställande av föredragningslista, val av justerare och 

tid för justering 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

Ledamot Margareta Åsén Johansson utsågs att tillsammans 

med ordförande Helena Lanzer-Sillén justera protokollet. 

Protokollet justeras torsdag 20 september 2018. 

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll daterat 22 augusti 2018 justerats 

torsdag 23 augusti 2018.  

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

Inga handlingar anmäldes. 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-09-27, §§ 5–7 

 
§ 5 

Ny strand vid Långsjöbadet  

Den 6 augusti 2018 kom ett medborgarförslag in till Älvsjö 

stadsdelsnämnd om att anlägga en ny strand vid den bortre delen av 

Långsjöbadet för att få spridning på badgästerna eller använda delen 

för besökare med hund.  
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 13 augusti 2018. 

 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 6 

Upprustning av lekparken Apelsinen  

Apelsinen är en stor lekpark i Solberga som ligger i ett parkstråk 

omgiven av flerfamiljshus och förskolor. Lekparken är sliten och både 

utrustning och växtlighet är i behov av upprustning. Under 2017 

samlade stadsdelsförvaltningen in invånarnas önskemål. De handlade 

bland annat om roligare lekutrusning och aktiviteter för olika åldrar, 

åtgärder för att minska olovlig biltrafik och öka tryggheten kvällstid. 

Utifrån detta har förvaltningen tagit fram ett program för en roligare, 

finare, grönare och tryggare lekpark. 

 

Kostnaden för upprustningen beräknas av stadsdelsförvaltningen till 

8,6 miljoner kronor varav 7 miljoner kronor har beviljats som 

parkinvesteringsmedel och 1,6 miljoner kronor har beviljats som 

trygghetsmedel. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 12 september 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
 

§ 7 

Tertialrapport 2  

Eva Frykler, avdelningschef, informerar kort om rapportens innehåll.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 17 september 2018. 

 

Funktionshinderrådet 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 8 

Övriga frågor 

Skrivelse till SL 

Rådet beslutade att ta fram en skrivelse till SL om närtrafik. Håkan 
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utsågs att ta fram förslag på skrivelse. Erica skickar det remissärende 

som nämnden behandlade i våras. 

 

Broschyr från Konsumentverket 

Rådet önskade att broschyren ”Butik för alla” från Konsumentverket 

beställs. Rådet diskuterar frågan vid nästa sammanträde.  

 

Vidare framfördes önskemål att Socialtjänstrapporten beställs och 

delges rådet. 

 

 


